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Protokół Nr 34/2023 

z posiedzenia komisji samorządowej odbytego w dniu 22 listopada 2023 r. 

 

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Renata Błaszczyk                                    

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności  

do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wziął Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Kielc i Kieleckiego 

Obszaru Funkcjonalnego”, 

b. przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Pierzchnica do roku 

2032 oraz określenia trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w 

tym trybu konsultacji, 

c. uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Pierzchnica z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2024, 

d. pomnika przyrody. 

2.  Sprawy różne. 

 

Ad 1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie     

             przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Kielc i Kieleckiego Obszaru 

Funkcjonalnego” i przeczytała projekt uchwały. Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że przyjęcie Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Kielc i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego jest uwarunkowane tym, że Gmina Pierzchnica 

należy do Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego. Plan głównie dotyczy miasta Kielce, bo dotyczy 

komunikacji miejskiej i gmin bezpośrednio sąsiadującymi z Kielcami, w których działa 

komunikacja miejska. Plan umożliwia zakup autobusów elektrycznych. Ze względów 

formalnych żeby miasto Kielce mogło aplikować o pieniądze na takie autobusy to musi być 

przyjęty taki program dla całego Kieleckiego obszaru Funkcjonalnego. Gmina Pierzchnica nie 

będzie beneficjentem tego planu, bo nie ma komunikacji miejskiej.  

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Kielc i Kieleckiego Obszaru 

Funkcjonalnego” w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za 

wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i za było  

5 członków komisji. 
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Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Kielc i Kieleckiego Obszaru 

Funkcjonalnego”. 

 

Ad 1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie     

              przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Pierzchnica do roku 2032 oraz 

określenia trybu i harmonogramu  opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji i 

przeczytała projekt uchwały. Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jest to taki dokument, który każda gmina powinna mieć 

uchwalony. Strategia rozwoju gminy to taki plan długofalowy. Gmina  Pierzchnica posiadała 

taki dokument, który był przyjęty w 2015r.  i obowiązywał do 2022r. Jest potrzeba żeby taką 

strategię uchwalić. Dokument będzie opracowywać firma konsultingowa, w ciągu roku 

powinien powstać taki dokument, bo musi być poprzedzony spotkaniami,  konsultacjami 

uzgodnieniami. Taki dokument jest potrzebny przy pozyskiwaniu różnego rodzaju środków. 

Druga ważna sprawa jest taka, że weszła ustawa odnośnie zagospodarowania przestrzennego 

gdzie w ciągu dwóch lat trzeba będzie uchwalić plan zagospodarowania przestrzennego gminy, 

a jednym z elementów istotnych żeby uchwalić plan trzeba mieć strategię rozwoju gminy.  

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

opracowania Strategii Rozwoju Gminy Pierzchnica do roku 2032 oraz określenia trybu i 

harmonogramu  opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji w związku z tym 

przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o 

projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i za było  

5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Pierzchnica do roku 2032 oraz 

określenia trybu i harmonogramu  opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 
Ad 1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie     

             uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Pierzchnica z organizacjami 

pozarządowymi  na rok 2024 i przeczytała projekt uchwały. Poprosiła Burmistrza o omówienie 

projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że co roku taki program jest uchwalany, bo jest taki 

obowiązek i konieczność. W oparciu o ten program przekazywane są środki finansowe na 

działania, które stowarzyszenia realizują na terenie gminy. Realizowane są między innymi 

zadania w zakresie sportu prowadzenie klubu sportowego Polanie za pośrednictwem 

stowarzyszenia, prowadzenie szkoły społecznej w Drugni też za pośrednictwem 

stowarzyszenia, realizacja programów profilaktycznych przez Społeczny Ruch Trzeźwości, czy 

programy dla seniorów, które realizuje  Fundacja Dom Seniora, czy wspieranie kół gospodyń 

wiejskich, bo jest to w obszarze kultury. Program w dużej mierze jest powielany z roku na rok, 

bo nic nowego się nie wymyśla, obrazuje to co w gminie się dzieje. 
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Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Pierzchnica z organizacjami 

pozarządowymi  na rok 2024 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie 

kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i za było  

5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Pierzchnica z organizacjami 

pozarządowymi  na rok 2024. 

 

Ad 1.d)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie     

             pomnika przyrody. Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że wpłynął wniosek z Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska o uaktualnienie stanu pomników przyrody. Według istniejącego stanu faktycznego 

w miejscowości Drugnia były trzy drzewa przy kościele. Jedno drzewo zostało usunięte, bo 

spróchniało i faktycznie go nie ma, natomiast dwa zostały i w ten sposób uaktualnia się stan 

istniejący. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

pomnika przyrody w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest 

za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i za było  

5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

pomnika przyrody. 

 
Ad 2.Sprawy różne. 

 Radna Malwina Wrona zapytała o koszty pobytu w DPS, bo znajomy rozpoznawał ten 

temat i na Piasecznej Górce jest 3100 zł a w Pierzchnicy w Domu Seniora 4700 zł. Zapytała 

czy gmina ponosi różnicę jak kogoś umieszcza się z terenu gminy w domu pomocy społecznej 

i opłaca się koszty , czy te koszty są takie same, czy preferencyjnie wybierany jest ten DPS w 

Pierzchnicy. Koszty są nieporównywalne tam, a tu. 

 Radna Halina Wójcik poinformowała, że w Piasecznej Górce nie jest dom pomocy 

społecznej tylko jest zakład opiekuńczo-leczniczy. Jest różnica, bo ZOL finansowany jest z 

funduszu zdrowia a DPS-y są inaczej finansowane. 

 Burmistrz wyjaśnił na jakich zasadach funkcjonują domy pomocy społecznej oraz inne 

sprawujące opiekę jak między innymi Dom Opieki Rodzinnej w Pierzchnicy. Przedstawił jak 

odbywa się finansowanie osób przebywających  DPS oraz finansowanie osób kierowanych 

przez gminę do DPS-u 

 Radny Wiesław Kwaśniewski zgłosił, że listonosze zwracają się o zamontowanie do 

drzwi wejściowych stopki żeby się nie zamykały, bo wnoszą paczki na pocztę i jest problem 

bo ciągle drzwi się zamykają. 
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 Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Protokółował: 
S.Kielesiński                                                                    
                 Przewodnicząca komisji 
 
                                                                                                                      Renata Błaszczyk  
 


